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~ posiedzenia Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
w dniu 18.06.2024 godz. 16.00 

Posiedzenie odbyło się w dniu 18.06.2024 r. o godz. 16:00 w Pałacyku przy ul. Jana Pawła II 
15 w Żaganiu. 

W posiedzeniu udział brali: 

Mariusz Linkiewicz 
Piotr Węglik 
Marta Nadrzycka-Soczek 
Krzysztof Omieljańczyk 
Krzysztof Sieńko 
Krzysztof Świerzko 

- Przewodniczący Komisji 
- Zastępca Przewodniczącego Komisji 
- członek Komisji 
- członek Komisji 
- członek Komisji 
- członek Komisji 

Zaproszeni goście: 
Komendant Straży Miejskiej - Roman Kuczak, 
Skarbnik Miasta Żagań - Teresa Łapczyńska, 
Sekretarz Miasta Żagaó. - Anita Staszkowian, 
Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej - Piotr Puchalski, 
oraz Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Żaga11. - Kacper Dziurawiec. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
Mariusz Linkiewicz, następnie przywitał wszystkie osoby uczestniczące w spotkaniu oraz 
zapoznał z proponowanym porządkiem obrad. 

Porządek obrad: 
1. Bezpieczne wakacje 
2. Rozpatrywanie materiałów na sesję absolutoryjną. 
3. Sprawy bieżące, wnioski. 

Po potwierdzeniu kworum Przewodniczący Komisji poinformował o przybyciu na posiedzenie 
Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej Piotra Puchalskiego. Następnie przeszedł do 
omawiania punktu dotyczącego bezpiecznych wakacji, 

Ad 1. Bezpieczne wakacje. 
Komendant Straży Miejskiej Roman Kuczak przedstawił informację na temat bezpiecznych 
wakacji. Komendant poinformował, iż w ramach edukacji dzieci i młodzieży rozdawane są 
broszurki, organizowane są festyny przeprowadzane są pogadanki na temat bezpieczeństwa 
podczas wakacji, jak zachowywać się nad wodą, w górach czy lasach oraz jak unikać w tych 
miejscach zagrożeń. W celu uniknięcia wypadków nad wodą, oznakowano dzikie kąpieliska. 



Radna Marta Nadrzycka-Soczek zwróciła uwagę na podest dla kajaków przy Szronie na ul. 
Żelaznej, który dla bezpieczeństwa powinno się przenieś, gdyż zachęca on młodzież do 
opalania, czy skakania z niego do wody. Ponadto radna zapytała o mapkę pokazującą miejsca 
w mieście, które powinny być kontrolowane. Jeśli taka istnieje zaproponowała nagłośnienie tej 
informacji o jej istnieniu, gdyż przyśpieszyłoby to interwencję w danym miejscu. Odnosząc się 
do tematu przekazu informacji, radna zadała pytanie, czy ulotka jest dzisiaj najbardziej 
skuteczniejszym narzędziem na przekazywanie dzieciom informacji, bo może warto 
zastosować inną formę np. w postaci naklejek czy magnesów. 
Komendant Straży wyjaśnił, że istnieje mapka, na której zaznaczone są miejsca naniesione na 
policyjnej mapce zagrożeń, które są systematycznie kontrolowane. Odnosząc się do edukacji 
dzieci w ramach bezpieczeństwa na wakacjach podkreślił, że odbywa się ona bardzo często 
przez zabawę, gry. Dodatkowo dzieci uczęszczające do szkoły zaopatrywane są w kamizelki 
odblaskowe. 
Radny Piotr Węglik zapytał o rozbudowę monitoringu. Komendant poinformował, że jest w 
trakcie rozbudowy, a na dzień dzisiejszy w mieście działa 27 kamer, a będzie można podłączyć 
jeszcze 296. Ponadto poinformował o patrolach rowerowych oraz o wspólnych interwencjach 
z policją w czasie weekendów. 
Radny Krzysztof Świerzko zapytał o imigrantów i nasze bezpieczeństwo. Radna Marta 
Nadrzycka-Soczek zapytała, czy znane są miejsca pobytu imigrantów przybyłych do Żagania. 
Komendant potwierdził, że jest to tzw. hotel robotniczy firmy Bartex, a w przypadku zagrożeń, 
będą powzięte odpowiednie kroki. 
Następnie głos zabrał Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Piotr Puchalski, informując o 
utworzeniu lokali adaptacyjnych dla osób w kryzysie bezdomności jak i lokali dla osób 
doznających przemocy. Dyrektor OPS zwrócił się z wnioskiem o wsparcie w postaci patroli 
Straży Miejskiej w godzinach wieczornych i nocnych, w celu zapewnienia poczucia 
bezpieczeństwa osób przebywających w wymienionych lokalach. Dodatkowo poinformował o 
organizacji podczas wakacji strefy dla dzieci i młodzieży na ul. Rybackiej przy współpracy ze 
Strażą Miejską i Policją. 
Radny Krzysztof Świerzko zapytał o ilość osób zamieszkujących przy ul. Rybackiej. Dyrektor 
OPS poinformował o 6 osobach. 

Komisja Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego zaopiniowała pozytywnie wniosek 
Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Żaganiu o wsparcie w formie patroli Straży 
Miejskiej na ul. Rybackiej w godzinach wieczornych oraz weekendowych. 

Ad 2. Rozpatrywanie materiałów na sesję absolutoryjną. 

Komisja Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z 
wykonania budżetu Gminy Żagań o statusie miejskim za 2023 rok oraz jednogłośnie 
zagłosowała za projektem uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Żagań za 
2023 rok. 

Pozostałe projekty uchwał Komisja Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego opiniowania w 
następujący sposób: 



A) zmieniająca uchwałę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim - Skarbnik 
Miasta omówiła projekt uchwały - jednogłośnie za. 
B) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Żagaf1 o statusie miejskim na lata 
2024 - 2038 - jednogłośnie za. 
Skarbnik Miasta poinformowała o wprowadzeniu autopoprawki do powyższego projektu 
uchwały dotyczącej kosztów modernizacji obiektu muzeum Stalag VIIIc. 
C) zmieniająca uchwałę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim (projekt nr 
2) - jednogłośnie za. 
D) w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży 
Pożarnej przy Komendzie Wojewódzkiej Państwowej Straży Pożarnej w Gorzowie 
Wielkopolskim - jednogłośnie za. 
E) w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy 
Wojewódzkiej Policji w Gorzowie Wielkopolskim - jednogłośnie za. 
F) uchwała intencyjna w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej dla 
Województwa Lubuskiego - jednogłośnie za. 
G) w sprawie ustanowienia pomnika przyrody - jednogłośnie za. 
H) w sprawie: wyrażania zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Żagań o statusie miejskim 
- jednogłośnie za. 
I) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu - jednogłośnie 
za. 
J) w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Żagań o statusie miejskim w Zgromadzeniu 
Związku Powiatowo-Gminnego Powiatu Żagańskiego - przyjęto do wiadomości. 
K) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Osiedla 
Łąkowa" w Żaganiu - jednogłośnie za. 
L) zmieniająca uchwałę Nr XXXVI/194/2021 Rady Miasta Żagań z dnia 29 października 2021 
r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania oraz wysokości stawek i sposobu pobierania 
opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych miasta Żagań. 
Z powodu wpłynięcia wniosku o wycofanie z porządku obrad powyższego projektu, komisja 
przyjęła do wiadomości projekt uchwały. 
M) zmieniająca Uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Żagań o statusie 
miejskim na 2024 rok - jednogłośnie za. 

Ad. 3 Wolne wnioski i informacje. 

Radna Marta Nadrzycka-Soczek odniosła się do Regulaminu Budżetu Obywatelskiego, a 
dokładnie zapisu dotyczącego inwestycji twardych i miękkich. Radna poprosiła o dokładnie 
sprecyzowanie, kto realizuje wskazane zadanie, a kto rozlicza (jaka instytucja). Ponadto 
poprosiła, aby Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Żaganiu adaptując część Ryneczku 
przy ul. Rybackiej, podjął interakcję z mieszkańcami wyjaśniając w jakim celu zabrana jest 
część terenu. 



Przewodniczący Komisji Mariusz Linkiewicz poinformował, że część terenu oddzielona od 
Ryneczku, zostanie przeznaczona na Letnią Strefę Chilloutu dla dzieci i młodzieży, na której 
będzie m. in. kino letnie, leżaki, grille oraz pogadanki. Radni zapytali czy będzie to promowane. 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 17: 1 O 

Przewodniczący KZiBP 
Mariusz Linkiewicz 

INS~TOR 
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Przygotowała: Beata Dumin 


